
Föreningskonferens 2024-04-28 

 

Närvarande: 

Styrelsen: Johanna Holmström, Linda Selin, Ida Häggström, Lena Ledin Andersson. 

Tävlingssektionens Styrelse: Sofia Grundberg, Alva Wahlbeck, Sally Gustavsson, 

Hanny Berggren, Molly Johnson. 

Ungdomssektionens Styrelse: Alvina Hardegård, Ebba Lindkvist, Maya Johansson, 

Smilla Ställ, Ebba Sjödin. 

Personal: Linda Johansson, Susanne Håkansson, Maggan Eriksson Bech, Emma 

Holström Öberg, Filippa Lundh, Daniel Johansson, Johanna Westberg. 

 

Denna föreningskonferens anordnades för att alla styrelser och personal ska ges chans 

att lära känna varandra bättre, få en tydligare bild av föreningens uppbyggnad, mål, 

vision och värdegrund. Samt kort genomgång av Ridsport 2025.  

Målet med träffen var att öka gemenskapen och tillsammans sätta upp mål som leder 

oss närmare vår Vision ” Att bli ledande ridsportcenter i Västernorrland” och Ridsport 

2025. 

Här kommer en sammanställning, samt handlingsplaner för de gruppdiskussioner som 

hölls gällande följande frågeställningar: (Det var tre grupper, blandade med 

representanter från alla styrelser och personal.) 

 

1. Vad kan vi som förening/hästägare göra för att öka hästvälfärden? 

2. Vad kan varje enskild medlem göra för att öka hästvälfärden? 

 

Dessa två frågor är en del i föreningens och ridsporten viktiga och gemensamma 

utvecklingsarbete mot Ridsport 2025. I vår förening vill vi sätta hästarna i centrum och 

ständigt jobba för att förbättra hästvälfärden. 

Grupperna fick komma med idéer och förlag som de sedan redovisade inför övriga 

grupper. Därefter fick alla rösta om vilka förslag vi skulle prioritera att börja jobba med. 

Där delade vi upp det så att Personalen och styrelserna fick var sin uppgift. Det är då 

sedan upp till varje grupp att jobba vidare inom gruppen och redovisa handlingsplan och 

datum för uppföljning. Detta ska ske på styrelsemötet i juni. Vi lade också till vad man 

som enskild medlem kan göra för att öka hästvälfärden. 

 

 

 



Personalen: Fortsätta utbilda och informera om hästvälfärd.  

Berätta och förklara i samband med lektion  

• Vad man ska göra? 

• Varför ska man göra det? 

• Hur ska man göra det? 

• Vikten av rätt timing och se orsak och verkan.  

• Ligga steget före för ökad säkerhet 

Ridskolehästarna 

• Variera hästarnas arbetsuppgifter 

• Mer uteridning, fler uteritter, skritta fram ute året om 

• Fortsätta utbilda hästarna 

• Förklara hur man bygger upp en hållbar häst 

 

• Arbeta för att skapa bättre hästvälfärd för medlemsuppstallade hästar  

o Göra en plan för att strukturera om hagar för att fler ska kunna gå 

tillsammans 

o Förbättra underlaget i hagarna, dika. 

o Ställa högre krav på att hyresgästen mockar regelbundet för att ta hand 

om underlaget 

 

Styrelsen: Arbeta för att vi ska kunna bygga lösdrift till ridskolehästarna. 

Tävlingssektionen: T-sek fick i uppdrag att planera in någon typ av aktivitet som 

bidrar till att öka hästvälfärden kopplat till träning och tävling, Förslag var t.ex. Clinic, 

föreläsning, gästtränare, code of conduct. 

Ungdomssektionen: U-sek fick i uppgift att väva in hästkunskap i de aktiviteter de 

anordnar för att öka kunskapen om hur vi tar hand om våra hästar på bästa sätt. 

Alla medlemmar: 

• Komma i tid till sin häst/lektion, det är av största vikt att man kommer i god tid 

innan man ska rida för att hinna ta hand om sin häst på bästa sätt och slippa 

stressa. Detsamma gäller efter lektionen. 

• Våga säga till om du ser något som är orätt 

• Vara goda förebilder 

• Prata gott om våra hästar 

• Vara lyhörd för hästarnas trivsel 

• Lär dig hästens kroppsspråk och signaler för att förstå den 

• Mocka och håll snyggt hos hästen 

Ett av förslagen beslutades att vi skulle jobba vidare med gemensamt, det var att: 

• Skapa en återkommande ”krönika” som släpps en gång/vecka under en 

tidsperiod. Där kan styrelsemedlemmar (huvudstyrelse, t-sek & u-sek) och 

personal publicera en text, film eller liknande där man delar med sig att sina tips 

eller tankar kring frågor som rör hästvälfärd. 



Övriga förslag/idéer 

• Köpa in mer mark 

• Belyst ridstig 

• Fodringsautomater 

• En vuxen trivselvärd i stallet varje kväll (behöver inte vara en och samma person, 

kan vara olika vuxna som ideellt är i stallet) 

• Bättre kvalitet på grovfodret 

• Möjlighet till värmebalja i alla hagar på vintern 

 

Tackar alla medverkande för en positiv och givande träff med ett otroligt engagemang 

från er alla! VI ÄR BÄST TILLSAMMANS! 

 

 


